

ACTIVE INGREDIENT

Each bolus contains:

Acetylsalicylic Acid.....15.5g

INDICATIONS

Horses & Cattle: To be used as an aid in the symptomatic relief of pain.

DOSAGE & ADMINISTRATION

Horses & Cattle: **For oral use only.** 1 to 3 boluses per 500 kg of body weight orally two or three times daily. Average duration of the treatment is 5 to 7 days.

CAUTION: Discontinue if any unusual symptoms should appear. The most common adverse effects associated with the use of this product are gastro-intestinal irritation or possible ulceration of the gastro-intestinal mucosa.

STORAGE CONDITIONS: Protect from excessive heat and moisture.

DIN: 02243798

NET CONTENTS: 50 Boluses

CONTENU NET: 50 Bols

ASA

ANALGESIC / ANALGESIQUE
Acetylsalicylic Acid Bolus
Bol d'Acide Acétylsalicylique
15.5 g

FOR VETERINARY USE ONLY
POUR USAGE VÉTÉRINAIRE SEULEMENT

WARNING: Store in a safe place out of the reach of children as there is sufficient drug in this package to seriously harm a child.

MISE EN GARDE: Conserver hors de la portée des enfants. Cet emballage contient une quantité de produit actif suffisante pour intoxiquer gravement un enfant.

Can-Vet Animal Health Supplies Ltd.
4-61 Malcolm Rd. Guelph, ON N1K 1A7

INGRÉDIENT ACTIF

Chaque bol contient:

Acide acétylsalicylique.....15,5g

INDICATIONS

Chevaux et Bovins:
Comme aide au soulagement temporaire (symptomatique) de la douleur.

POSOLOGIE ET ADMINISTRATION

Chevaux et Bovins:
Pour usage oral seulement. De 1 à 3 bols par 500 Kg de poids vif par voie orale deux ou trois fois par jour. La durée moyenne du traitement est de 5 à 7 jours.

PRÉCAUTIONS: Discontinuer dès l'apparition de symptômes inhabituels. Les réactions indésirables les plus courantes associées à la prise de ce produit sont l'irritation gastro-intestinale ou la possibilité d'ulcération de la membrane muqueuse gastro-intestinale.

CONDITION D'ENTREPOSAGE: Protéger contre la chaleur excessive et l'humidité.

